
613613
V.U.: Ellen Verhoeven • Hoogveldestraat 23, 2480 Dessel
tel. 0497 73 01 43 • e-mail: dessel@n-va.be
web: dessel.n-va.be • www.krisvandijck.be • www.facebook.com/nvadessel

Nieuwsbrief voor de Desselse bevolkingNieuwsbrief voor de Desselse bevolking

29e jaargang nr. 10 • 2023

V.U. Ellen Verhoeven, Hoogveldestraat 23, Dessel - Verboden op de openbare weg te werpen. NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Dauwtrappen

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
DESSEL

ZONDAG 4 FEBRUARI ‘24 
OM 8.00 U

VERTREK: VBS DE WEG-WIJZER, HANNEKESTRAAT DESSEL
De wandeling zal ongeveer  6  km ver zijn. 
Elke deelnemer wordt beloond met een lekkere boterham met spek of kaas.

PRIJS: € 8 PER VOLWASSENE, KIND (-12 J) GRATIS
Inschrijven verplicht voor 28/01/2024 via dessel@n-va.be of QR-code.
Inschrijving pas defi nitief na overschrijving op rekeningnummer: 
BE41 9793 5387 5910

Beste Desselaar,

De eindejaarsperiode komt er weer aan. Voor 
de meesten onder ons een tijd van lichtjes, 
warmte, gezelligheid, familie- en andere feesten en noem 
maar op. Het is jullie van harte gegund. Maar toch wil ik 
jullie aandacht even vragen om eens sti l  te staan en rond te 
kijken in je omgeving. Heeft iedereen rondom ons het wel 
even goed, is er overal gezelligheid en warmte?
Verdoken armoede en eenzaamheid worden een steeds 
groter probleem in onze alsmaar sneller bewegende 
maatschappij.  Het leven raast verder, we hebben allemaal 
wel onze eigen problemen, zijn druk bezet met werk, 

hobby’s,  gezin, familie en vrienden en zo is er 
vaak steeds minder aandacht en tijd voor onze 
naaste omgeving.
Probeer in deze meest wonderlijke tijd van 
het jaar even sti l  te staan en rondom jezelf te 
kijken waar jij  ergens je steentje kan bijdragen 
om iemands eindejaar onvergetelijk te maken, 
want dat is toch wat we allemaal willen.
Eindejaar brengt ook vooruitzichten naar het 
nieuwe jaar, goede voornemens die worden 
gemaakt, doelen die worden vooropgesteld 

en nieuwe uitdagingen die klaar staan, 
ook voor ons, N-VA Dessel,  met de 
verkiezingen in 2024. 
Wat de toekomst brengt, weten we 
niet.  Wat ik wel weet,  is dat onze ploeg 
zijn uiterste best zal doen en achter 

de schermen, zoals altijd, volop bezig 
is om van ons Dessel een nog mooier en 

leefbaarder Dessel te maken.
Samen staan we sterk!
Het bestuur van N-VA Dessel wenst jullie 
warme & liefdevolle feestdagen, en een gezond 
& gelukkig 2024.

Met Vlaamse groeten,

Ellen Verhoeven
voorzitter N-VA Dessel
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Liever Lokaal
In alle overaanbod aan webshops en leveringen van pakjes 
willen toch we onze lokale handelaars graag ondersteunen. Dit 
draagt bij  aan een gezellig dorpsleven, zorgt voor meer sociale 
contacten en is ook beter voor het milieu. Het ondersteunen 
van onze Desselse handelaars doen we al heel wat jaren met 
onze “Dessel KADO-bonnen”, maar nu zetten we ook extra in 
op de eindejaarsactie vanuit de provincie Antwerpen. Op de 
website www.lieverlokaal.be kan je op de kaart bekijken welke 
handelaars in de buurt meedoen met de actie.  Je kan hier ook 
rechtstreeks doorklikken naar hun websites om hun aanbod en 
openingsuren te bekijken. Download de app “Ik Koop Lokaal” 
via de App Store (iOS) of Play Store (Android), zo kan je vlot 
de QR-code in de winkels scannen. Hoe vaker je scant, hoe 
meer kans je maakt op mooie prijzen. Er zijn zowel prijzen 
vanuit de provincie Antwerpen, lokaal bestuur Dessel als van de 
handelaars zelf te winnen. 

Een verkeersveiliger Dessel
In 2019 beloofden we om in te zetten op een 
verkeersveiliger Dessel.  Dessel is een gemeente 
die historisch is opgezadeld met ‘straten als 
landingsbanen’.  Dit zorgt vaak voor hoge 
snelheden en onveilige situaties.  Anno 2023 
kunnen we terugblikken en vooruitkijken op 
een aantal ingrijpende maatregelen die het voor 
iedereen veiliger maken om zich in het Desselse 
verkeer te begeven. 

Momenteel wordt er dan ook hard gewerkt aan 
toekomstvisies om de mobiliteit van onze twee 
woonkernen te herzien. Hiervoor organiseerde 
het lokaal bestuur een tijd geleden een 
burgerbevraging waarin we oplossingen voor 
verschil lende gevaarlijke punten lieten beoordelen 
door jullie.  Voor Witgoor willen we onderzoeken 
of we bij  de heraanleg van het centrum het zwaar 
verkeer van de Meistraat kunnen weren. 
 
Deze legislatuur maakten we Dessel veiliger door 
een aantal ingrepen. Zo werden de verkeerslichten 
op de markt en aan de Hofstraat op vraag van de 
gemeente anders afgesteld door AWV (Agentschap 
Wegen en Verkeer).  Oversteken gebeurt nu in 
drie in plaats van twee circulaties,  iets wat een 
conflict tussen afdraaiende auto’s en overstekende 
f ietsers van de andere kant voortaan onmogelijk 
maakt. Op de weg naar Witgoor werd de snelheid 
beperkt tot 50 kilometer per uur, een maatregel 
om zwakke weggebruikers te beschermen in 
afwachting van de toekomstige heraanleg van heel 
het traject,  waarbij een breder f ietspad voorzien 
is. 
Op vraag van onze gemeenteraadsleden en 
de scholen in de buurt werden er dan weer 
zebrapaden aangebracht in de Kolkstraat zodat 

Foto: Dieter Coppens en schepen Willy Broeckx kwamen ook een 
handje helpen tijdens het boomweekend. 

2.8  Verkeersveiligheid en -infrastructuur

2.8.3 We vernieuwen het mobiliteitsplan voor Dessel & Witgoor 
 centrum.
2.8.4 Gevaarlijke kruispunten worden heraangelegd of voorzien   
 van de nodige signalisatie om het gebruik ervan veiliger te
 maken. Gevaarlijke oversteekplaatsen en zones worden   
 aangepakt.
2.8.5 In het kader van de vernieuwing van de Lorzestraat werden 
 de kruispunten Lorzestraat-Hoogveldestraat-Donkerstraat, 
 maar ook dat van de Pastorijstraat-Donkerstraat-Heegstraat-
 Akkerstraat-Spinnerstraat onderzocht. Zij worden prioritair 
 aangepakt.
2.8.6 Ter bevordering van het gebruik van de fiets worden 
 fietsenstallingen onderhouden en waar nodig uitgebreid.
2.8.7 Samen met de scholen werken we aan veilige 
 schoolomgevingen. In deze omgevingen wordt een 
 verkeersveiligheidsbeleid gevoerd in samenspraak met 
 scholen, oudercomités en omgeving, zoals het Octopusplan.

Uit het verkiezings-
programma

N-VA Dessel in actie
Het was toch wel een lichtjes spannende 
middag op donderdag 16 november. 
Wij nodigden samen met cd&v Dessel 
die middag de pers uit op onze 
gemeenschappelijke persconferentie. 
Tijdens deze persconferentie kondigden 
we aan dat we in kartel naar jullie,  de 
Desselse kiezer, zullen trekken bij  de 
gemeenteraadsverkiezingen van oktober 
volgend jaar. Zij  die erbij  konden 
zijn, gingen graag mee op de foto. 
We zijn overtuigd van het ijzersterke, 
gemeenschappelijke verhaal dat we 
schrijven, voor een nog beter,  nog 
leefbaarder Dessel!  (foto rechts)

Nu het dubbele verkiezingsjaar 2024 
dichterbij komt, volgden enkele 
bestuursleden een vorming in het teken 
van de aankomende verkiezingen. Sophie 
en Karin gingen naar de vorming in 
Antwerpen, waar Bart De Wever de 
inleiding verzorgde. Stein, Driss en 
Barbara volgden in Hasselt en werden 
te woord gestaan door Steven Vandeput. 
(foto boven)

Wisteda?

Een fl uohesje in het donker is een wereld van 
verschil. Zoals je op de foto’s kan zien, ben je mét 
fl uohesje veel zichtbaarder in het verkeer. 
Een kleine moeite om tot 7 keer 
sneller op te vallen voor automobilisten!  

Boomweekend
Tijdens het nationale boomweekend van 17-19 november 
werden ook in Dessel heel wat bomen geplant. Op 
zondagvoormiddag vondt onze jaarlijkse babyboom-
plantdag plaats,  georganiseerd door de Gezinsbond i.s.m. 
lokaal bestuur Dessel,  WBE en den Bunt. Dit jaar werden 
de bomen geplant op een perceel van ANB (Agentschap 
Natuur en Bos) aan de Harde Putten in Witgoor. In de 
voormiddag werden er zo’n 100-tal bomen gezet. 
Met de enthousiaste hulp van al onze jeugdbewegingen 
(Chiro Dessel,  Chiro Witgoor en JRK) en Dieter Coppens 
werden in de namiddag nog eens ruim 400 bomen in 
onze Desselse aarde gedropt tijdens de plantactie van 
ANB. Later dit jaar zal de rest aangeplant worden door 
ANB met bomen en struiken zoals wintereik, winterlinde 
en zwarte els.  In totaal zal er dan ongeveer 3,2 ha van 
bomen voorzien zijn. 

Foto: Stein, Driss en Barbara werden toegesproken 
door Hasselts burgemeester Steven Vandeput.

schoolgaande jeugd 
veiliger kan oversteken. 
Ook maakten we de zone 
rond de basisscholen in 
de Netestraat veiliger. 
Dit door het invoeren 
van eenrichtingsverkeer 
in deze straat en door 
de heraanleg van de 
Lorzestraat waarbij brede 
f ietssuggestiestroken en 
enkele snelheidsremmende 

maatregelen rond de scholen 
het veiliger maken om met 
je kinderen naar school te 
f ietsen. 

De gevaarlijke situatie op 
het einde van de Akkerstraat 
werd bestudeerd en er werd 
een proefopstelling gedaan. 
Deze wordt nu geëvalueerd 
en zal binnenkort worden 
aangepast in het licht van 
de gebeurtenissen afgelopen 
zomer. Op het kruispunt 
van het Hoeksken en de 
Pastorijstraat werden 
eveneens bloembakken 
geplaatst om te voorkomen 
dat auto’s zonder te kijken de 
straat zouden inrijden. 

In de toekomst blijft  de 
N-VA inzetten op veiliger 
verkeer in onze gemeente. 
Afgelopen periode hebben 
we al veel gerealiseerd, 
maar het werk is nog niet 
af.  We werken verder aan de 
planning en vervolgens de 
realisatie van de heraanleg 
van onze woonkernen en 
van de vernieuwing van ons 
wegennet!       

  Stein Thiels
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Meer bloemen, nooit meer oorlog
11 november is weer voorbij.  105 jaar geleden 
zwegen de wapens op de IJzervlakte na vijf  lange 
jaren van bloedig oorlogsgeweld. De aftrap van 
de herdenkingen werd dit jaar gegeven met het 
aanplanten van duizenden sieruien, een bloem 
die symbool moet staan voor alle slachtoffers 
van de oorlog en niet,  zoals de klaproos, vooral 
voor de Britse soldaten. Een mooi en belangrijk 
signaal van verzoening, ook nog 105 jaar na 
datum. 
Het belang van nog steeds actief te blijven 
werken aan vrede, ook na zoveel jaren, is niet te 
onderschatten. Zeker omdat we zien dat de vrede 
vandaag op ons continent en in de wereld weer 
onder druk staat.  Door de oorlog in Oekraïne, 
die dreigt te verzanden in een langgerekte 
stel lingenoorlog, en ook door het opnieuw 
oplaaiende conflict in Palestina. 
Het dalende vertrouwen van onze burgers in de 
democratie leert ons dat het werk voor vrede ook 
hier nog niet af is.  Democratie is namelijk één 
van de grootste garanties op duurzame vrede. Zo 
blijkt uit de geschiedenis dat er nog nooit twee 
volwaardig democratische landen met elkaar 
een oorlog hebben uitgevochten. Dit noemt men 
de ‘democratische vrede’,  een zeer belangrijk 
pluspunt als je het mij vraagt!
Nu blijkt het dat er zowel in ‘de stemming’ van 
VRT en het dossier ‘democratie onder druk’ van 
Knack naar voor komt dat een steeds grotere 
groep mensen zich niet meer kan vinden in ons 
democratisch systeem. 35 % van de deelnemers 
aan de stemming zouden het oké vinden als ons 
land werd geregeerd door een autocratische 
leider en 16 % zou zelfs een militair bestuur zien 
zitten. Hierbij komt ook nog eens dat minder dan 
50 % van de mensen aangeeft dat ze nog zeker 
zouden gaan stemmen bij verkiezingen. Zo’n 20 % 
van de bevolking geeft dan weer aan dat ze geen 
vertrouwen meer hebben in de politiek, de media 
en justitie. 
Dit zijn verontrustende cijfers.  Want hoewel 
democratie zeker niet perfect is,  heeft ze dus 
zeker één grote verdienste, de democratische 
vrede. Laat ons daarom deze 11 november 
periode aangrijpen om kritisch na te denken 
over ons onvolmaakt democratisch systeem. Niet 
om het af te schaffen maar om het te verbeteren. 
Zodat we op 11 november nog lang de oorlog 
kunnen herdenken, maar ook de vrede kunnen 
vieren.

  Stein Thiels

De Slimste Leeuw
Op zaterdag 28 oktober vond in sportpark De Wouwer de 
twaalfde editie plaats van onze quiz, De Slimste Leeuw. 
Het werd een avond vol spanning, doordachte vragen 
en gezelligheid, met als quizmaster Mireil le Colson, 
gedeputeerde van de provincie Antwerpen voor N-VA.
Het was tot aan de laatste ronde een nek-aan-nekrace 
tussen twaalf ploegen, afkomstig uit al le hoeken van de 
provincie.
Uiteindelijk wisten de volgende teams zich te 
onderscheiden:

• De eerste plaats ging naar 'Hybris ' .
• De tweede plaats werd opgeëist door 'P-Team'.
• Het derde team dat een indrukwekkende prestatie  

neerzette,  was 'Tiny gaat kwissen.
Naast de strijd om de titel,  was er ook competitie om de 
'zuipbeker' .  Het team 'Geen Els = Geen Tim' wist deze 
prestigieuze prijs in de wacht te slepen.
We kijken al uit naar de volgende editie! Heel 
waarschijnlijk weer eind oktober. Hou onze sociale 
media dus in de gaten.    Robbe Brecx

Wisteda?

Een speed pedelec mag in straten waar de snelheid 
beperkt is tot 50 km/u op het fi etspad óf de rijbaan
rijden. Op het fi etspad moet je de snelheid aanpassen 
aan de andere fi etsers. 
Een pad waarvan voetgangers en fi etsers gemengd 
gebruik maken, is verboden voor speed pedelecs.

Foto: De bestuursleden van Jong N-VA Dessel gingen na af loop van de 
quiz met plezier op de foto samen met Mireil le Colson, de quizmaster van 
de avond.

Wil je in 2024 onze ploeg komen versterken? 
Laat zeker van je horen en neem contact op 

met onze voorzitter Serge.
Contactgegevens: kijk hieronder!


